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رویداد

 کاهش 50 درصدی
بازدید ایرانی ها از دوبی

سایت »فرارو« در گزارشــی به کاهش تعداد 
گردشگران ایرانی از دوبی پرداخته است. در این 
گزارش آمده است؛ در ماه اوت  سال 2018 تعداد 
17 هزار ایرانی از دوبی بازدید کردند که نسبت به 
ماه مشابه  ســال 2017 حدود 50 درصد کاهش 
داشته است. بنا بر این گزارش  تعداد گردشگران 
ایرانی بازدیدکننده از شیخ نشین دوبی در 8 ماه 
نخست  ســال 2018 نیز نســبت به بازه زمانی 
مشابه در  سال قبل، 28 درصد کاهش یافته است. 
ماجرای نوســانات ارز و بلیت هــای آژانس های 

هواپیمایی احتمالا در این روند تأثیر داشته است.

بازگشت ۱۸00 میلیارد تومان 
به مشترکان مخابرات

حسين فاح جوشقانی، معاون وزیر ارتباطات در 
نشست خبری درباره اینکه مخابرات پس از تغيير خط 
مشترک از سيم مسی به فيبر نوری، مشترکان را ملزم 
می کند از مخابرات سرویس بگيرند، گفت: »این اقدام 
خاف مقررات اســت و در این باره به مخابرات تذکر 
داده ایم.« به گزارش مشرق، معاون وزیر ارتباطات و 
فناوری اطاعات در باره تاثير سه حکم دیوان عدالت 
اداری روی تعرفه ها و عملکرد مخابرات گفت: »حذف 
آبونمــان، 700 ميليارد تومان در یک ســال درآمد 
مخابرات را کاهش داد و بابت ســال های گذشته نيز 
مخابرات باید ۱800 ميليارد تومان به مشــترکان 
بازگردانــد.« او تاکيد کرد: »این کار باعث می شــود 
مخابرات خط هایی که کارکرد کــم دارند را تخليه 
کند، زیرا نگهداری آنها برای مخابرات سودی ندارد.« 
فاح در مورد اعام اسامی شرکت های ارزش افزوده 
که 33 ميليارد تومان از 2 ميليون مشترک همراه اول 
اضافه دریافت کرده بودند، گفت: »شکایتی در این باره 
در دستگاه قضائی تنظيم شــده که پس از به نتيجه 

رسيدن، اسامی متخلفان اعام می شود.«

گزارش تصویری

 تصویب سیاست های
هماهنگی مقابله با احتکار 

شــورای عالی هماهنگــی 
اقتصادی، سياست های لازم 
برای هماهنگی در عرضه کالا 
و مقابله با احتــکار و اختفای 
کالاهــا را تصویب کــرد. به 
گزارش مشرق، درجلسه روز 
شنبه شورای عالی هماهنگی 
اقتصــادی کــه بــا حضور 

سران قوای مقننه و قضائيه و به ریاست دکتر حســن روحانی برگزار شد، 
پيشنهادهای دستگاه های اجرایی و قضائی برای اطمينان از عرضه مناسب 
کالاها و هماهنگی در مقابله با احتکار و اختفا به نحوی که موجب شفافيت، 
تسریع و تسهيل بيشتر در فرآیند تأمين و توزیع کالا و همچنين دسترسی 
مناسب مردم به کالاهای مورد نيازشان شود؛ بررسی و سياست های اجرایی و 
طرح تقسيم کار و هماهنگی نهادهای ذیربط تصویب شد. همچنين پيشنهاد 
سازمان برنامه و بودجه درخصوص تأمين و تخصيص بسته معيشتی ویژه 
دولت برای حمایت از خانواده های کم درآمد نيز در جلســه شــورای عالی 
هماهنگی اقتصادی مورد بحث و تصميم گيری قرار گرفت و مقرر شــد با 
تصویب طرح عملياتی آن در جلسات آینده دولت طرح به اجراگذار دهه شود.

 بار دیگر یکی از مجری های تلویزیون جنجال ســاز 

شده و سوالی را از میهمان برنامه اش پرسیده است که 1
واکنش های بســیاری را به دنبال داشته است. خانم 
مجری در یکی از برنامه هــای تلویزیون از میهمــان برنامه که 
آتش نشان است، می  پرســد »چطور شد این شــغل را انتخاب 
کردید؟ آیا پدر و مادر نداشتید که اجازه ندهند، بروید سراغ این 
شغل؟« پرسشی که مجری دیگر را وادار به اصلاح صحبت خانم 
مجری می کند تا بگوید که »اتفاقا مادر و پدرشان حتما گفتند این 
شغل را انتخاب کنید؛ چون جوانمردی در آن وجود دارد.« پیش از 
این هم صحبت های برخی از مجریان حواشی بسیاری به دنبال 
داشــت. یکی از نمونه های آن فرزاد حسنی بود که در مسابقه ای 

پرسشی از مرد میانســالی به نام جمشــید می پرسد و 
می گوید اگر پاســخ را درســت بگوید، کیفی حاوی 

50 میلیون تومان پول به او خواهد داد؛ اما درنهایت 
کیفی به فرد می دهد که نه تنها در آن پول نیست 
بلکه به فرد می گوید که در آن »زرشک« است و به 
این طریق فرد را مورد تمسخر و تحقیر قرار می دهد.  

نمونه هایــی از این دســت کــم نبوده اند؛ 
نمونه هایی که واکنش های منفی کاربران 
را به دنبال داشته و حالا جواد یحیوی که 
حدود دوازده  سال اســت از تلویزیون 
خداحافظی کــرده، به »شــهروند« 
می گوید دلیل این اتفاق رقابت عجیبی 
است که برای دیده شدن وجود دارد و 
همین رقابت عاملی شــده اســت تا 
افرادی کــه به نظر بی ربــط به مقوله 

مجری گــری می  آیند، هــم وارد این فاز 
شوند. »تلویزیون می خواهد برای بیشتر و 
بهتر دیده شدن تکانی به خودش دهد و این 

راه را برای دیده شدن در نظر گرفته است؛ حتی شاید روزی شاهد 
این باشیم که به اصطلاح شــاخ های اینستاگرام هم به روی آنتن 
آورده شــوند.« او درخصوص نحوه ادبیات و صحبت برخی از این 
افراد هم معتقد است که سال ها است برای مواردی بدیهی مانند 
حفظ حرمت افراد و درســت صحبت کردن در تلویزیون حرص 
خورده و البته این موارد ازجمله ابتدایی ترین مواردی است که به 
آنها نقد داشته است. »برای همین هم سال ها است که خودم را از 
این فضا دور کرده ام. این جنگ بسیار قدیمی است و باید بگویم مرز 
بدیهیــات درنوردیده شــده و حتی نمی توان توقع داشــت که 
بدیهیات رعایت شود. این درحالی است که باید توقعات تکنیکی و 
حرفه ای معیارمان باشد اما اســتانداردها به طرز عجیبی سقوط 
کرده اند و البته این اتفاق خیلی هم جدید نیست.« او پیش از 
این و در سایر گفت وگوهایش هم به این روند معترض بود 
و انتقادهایش نسبت به بسیاری از مجریان مطرح بارها 
و بارها دست به دست شده بود و یحیوی پیش از هر 
چیز به اصول تکنیکی منتقد بود تا آن چه امروز و با 
عنوان بدیهیاتــی که رعایت نمی شــوند؛ از آنها نام 
نمی بریم.  او حالا می گوید روندی که امروز 
شاهد آن هستیم جدید نیست و سال ها 
است که شاهد این موضوع هستیم. امری 
که به صراحت تکرار می شود و در طول 
این ســال ها تنها وضع بدتر از گذشته 
شده است؛ بدون آنکه مانعی برای این 
نحوه انتخاب ها وجود داشــته باشــد. 
»ســال ها اســت از این فضــا دورم و 
نمی دانم در حال حاضر افراد چگونه وارد 
این چرخه می شوند اما درنهایت امیدوارم 
روزی اصــول اخلاقــی در کنــار اصول 

حرفه ای مبنای انتخاب ها باشد.«

رقابتغیرحرفهای
برایدیدهشدن

جواد یحيوی از مجریان جنجال ساز سيما به »شهروند« می گوید

 دیروز از برنامه های مختلف سيما ، 3 سوژه بسيار خبرساز شدند؛
 سوالی از یک آتش نشان در برنامه سيمای خانواده ، اعلام خبر بسته مشکوک در بزرگراه باکری و صحبت های مهمانان برنامه فرمول یک

  مراسم عزاداری شهادت امام سجاد)ع( در حرم مطهر امام خمینی)ره( )جماران(

  تشییع پیکر شهید حسن اسماعیلی از شهدای دفاع مقدس )باشگاه خبرنگاران(

  این نوزاد در آمبولانــس حویق تالش 
در حالی متولد شــد کــه شــرایط منطقه 
بحرانی اســت و امدادرســانی به مردم 
سیل زده به علت تخریب جاده ها با کندی 

صورت می گیرد. )مشرق نیوز(

  نخستین برف پاییزی اردبیل را سفیدپوش کرد. )خبرآنلاین(

گزارش بسته مشکوک در برنامه زنده
 رضــا رشــیدپور بــه 

مناســبت هفته ناجا، 2
سردار حسین رحیمی، 
فرمانده پلیس تهران را به برنامه حالا 
خورشید میهمان کرد. رشیدپور در 
بخشی از برنامه از رحیمی خواست تا 
بی سیمش را روی آنتن زنده بیاورد و با 
مرکز پلیس تهران ارتباط برقرار کند. 

رحیمی گفت که این بی سیم به مرکز فرماندهی و کنترل پلیس وصل است و رشیدپور هم خواست تا از طریق 
بی سیم بداند آخرین اتفاقی که در تهران افتاده است، چیست؟  رحیمی درنهایت به مرکز وصل شده و آخرین 
وضع را جویا می شود. آخرین خبر وجود بسته ای مشکوک در اتوبان شهید باکری بود، بعد رحیمی می گوید 
که در چنین شرایطی با 110 تماس گرفته می شود تا تیم های چک و خنثی وارد عمل شوند و ببینند این بسته 
چیست. در ادامه سرنوشت بسته مشکوک مشخص نشد، اما صحبت هایی درباره دور دور کردن در خیابان ها و 
معتادان متجاهر مطرح شد. رحیمی درباره دور دور کردن گفت که »عده ای به ما انتقاد می کنند که دور دور 
هم خلاف شده است؟ ما نمی گوییم خلاف است بلکه بر هم زدن آسایش مردم در محلات و کورس گذاشتن 
خلاف اســت و از این رو هم پلیس با این موارد برخورد می کند. مردم با پلیس تماس می گیرند و شــکایت 

می کنند. ما با مجرم و متخلف و کسی که امنیت جامعه را مختل کند، برخورد می کنیم.« 

درد دل یک پدر روی آنتن
در روزهایــی که خبر 
کاهش نرخ دلار شنیده 
می شد، یک ویدئو سر 
و صدای زیادی بــه راه انداخت. در 
حالی که اغلب گزارش هایی که از 
مرکز شهر گرفته می شد حکایت 
ناراحتی مردمی داشــت که دلار را 
گران خریده بودند و حالا باید ارزان 

می فروختند اما مردی که فیلمش دست به دست می شــد با بقیه حاضران فرق داشت او برای خبر 
گرفتن از قیمت دلار به مرکز شهر رفته بود تا بفهمد که بالاخره داروی گران قیمتی که دائما برای پسر 
بیمارش می خرد ارزان می شود یا نه. تصویر گریه های او از شادی ارزان شدن دلار و غم بیماری پسرش 
تاثیر زیادی روی مخاطبان داشت. او دیروز مهمان برنامه فرمول یک بود که از شبکه یک صدا و سیما 
پخش شد. حرف هایی که افشین ولی خانی، همان مرد زنجانی  در این برنامه زد هم تقریبا به اندازه همان 
ویدئو تاثیر گذار بود. او همان اول در جواب احوالپرسی علی ضیا، مجری برنامه کولاک را شروع کرد و 

گفت: از سال 94 که بچه ام مریض شده حالمان خوب نیست.
بعد هم شروع به انتقاد از پزشکانی کرد که شهرهای دیگر را برای منافع خودشان ترک می کنند و 
سیستم بهداشت و درمان که او را مجبور کرده برای تهیه داروی بچه اش سر از ناصر خسرو در بیاورد او 

گفت: »ناصر خسرو از کجا دارو را می آورد؟ داروخانه ها هم از همانجا بیاورند«.
 او که هم داروهای پسرش را به همراه داشت هم نسخه های گران قیمتش را از یک جایی به بعد وزیر 
بهداشت را مخاطب قرار داد و گفت: »چرا داروها فقط در تهران هستند و در شهرستان گیر نمی آید؟« 
وقتی موضوع برنامه به ویدئویی که از این مرد منتشر شده بود رسید، ولی خانی این بار رو به مردم گفت: 
»قیمت دلار باعث شد که ما بدبخت بشویم. دارویی را که گران بود، گران تر بخریم. من از مردم خواهش 
می کنم که دلارها را در خانه نگه ندارند. کشاورزها، تاکسی دارها، کارمندها و... چه نیازی به دلار دارند؟ 

چرا باید دلار بخرید و ذخیره کنید تا گران شود؟ فکر کسانی که مریض دارند می کنید؟«
اگرچه حرف هایی که ولی خانی در این برنامه زد به همان سرعتی که ویدئوی قبلی اش دیده شده 

بود، دست به دست نشد اما واکنش های زیادی دریافت کرد.
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محمدباقر نوبخــت ضمن عذرخواهی از مــردم و تولیدکنندگان بابت نوســان قیمت ها گفت: »ما 
بابت نوسانات قیمت در مدت اخیر شرمنده مردم هســتیم.« معاون رئیس جمهوری و رئیس سازمان 
برنامه وبودجه کشور طی سفر به قزوین در جمع خبرنگاران تأکید کرد: »با توجه به مشکلاتی که وجود 
دارد، امروز توانایی آن را داریم تا از اعتبارات ریالی تأمین شده برای ایجاد اشتغال و تولید استفاده کنیم.« او 
گفت: »تولیدکنندگان و مردم مطمئن باشند که اجازه نخواهیم داد تا مشکلات تولید ادامه پیدا کند و در 

این راستا با کمک وزرا برنامه ریزی شده است تا از نزدیک با واحدهای تولیدی در ارتباط باشیم.«

محمدباقر نوبخت:

 از مردم
عذر می خواهیم

شروعصفحهآرایی
مدیرمسئولسردبیرمعاونسردبیردبیرسرویسصفحهآرا:؟؟؟16/45

اتمامصفحهآرایی
17/45

شروعصفحهآرایی:؟؟/؟؟
اتمامصفحهآرایی:؟؟/؟؟

بسـياری از داروهای مورد اسـتفاده 
بـدون نسـخه از جملـه داروی ضد 
آنفلوآنـزا  سـرماخوردگی،  سـرفه، 
ناخواسـته  گيجـی  باعـث  زکام  و 
می شـوند که ممکن اسـت رانندگی 

را بـا مشـکل روبـه رو کند.

شوک در برنامه حالا خورشيد
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